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Készült: Balmazújváros  Város  Polgármesteri  Hivatal  dísztermében  Balmazújváros  Város 
Önkormányzat Képviselő-testületének 2010. november 3-i rendkívüli nyílt üléséről.

Jelen vannak: Dr. Tiba István polgármester
Blaskó Sándor, Csonka-Kis Pál, Demeter Pál, Iszák László, Kádár Imre, Kis Csaba, Koroknai 
Imre, Postáné Kecskés Ilona, Szarvas Endre, Varga Jánosné, Varga László képviselők.

Polgármesteri Hivatal részéről  :   Dr. Veres Margit jegyző, Dr. Kerekes Ferenc aljegyző, Emődi 
Sándor osztályvezető. 

Továbbá:
Első Vagyonkezelő és Fejlesztő Kft. részéről: Csizmadia Tamás ügyvezető

Dr. Tiba István polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit Balmazújváros Önkormányzat 
Képviselő-testületének 2010. november 3-i rendkívüli ülésén. Megállapítom, hogy a Képviselő-
testület határozatképes. Elsőként a meghívóban szereplő napirendi pontjainkról szavazunk. Van-e 
kiegészítés?
 
Iszák  László: Az  Ügyrendi  és  Jogi  Bizottság  a  mai  ülésre  sürgősséggel  engedett  be  egy 
előterjesztést: Előterjesztés a Sporttér utcai régi sportcsarnok nyílászárók felújítása tárgyában.

Dr. Tiba István polgármester: Ki az, aki elfogadja a kiegészített napirendet?

Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 12 igen szavazattal elfogadta a 
kiegészített napirendet.

1. napirend: Előterjesztés  „Balmazújváros  kerékpárforgalmi  hálózat  fejlesztése” 
elnevezésű  (ÉAOP-3.1.3/A-09-2009-0024)  pályázat  építési  kivitelezési 
munkálatainak  beszerzésére  irányuló  közbeszerzési  eljárás  ajánlati  szakasza 
eredményének megállapítása tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Dr.  Tiba  István  polgármester: Az  előterjesztéssel  kapcsolatban  kérdése  van-e  valakinek? 
Mielőtt  a  hozzászólásokra  megadnám  a  lehetőséget,  az  aljegyző  úr  elmondja  a  bizottság 
javaslatát.
 
Dr. Kerekes Ferenc: A tegnapi napon tartotta ülését a bíráló bizottság, amely öt tagú volt, három 
szakmai bíráló bizottsági tagból, illetve két jogász végzettségű személyből állt. A szakmai bíráló 
bizottsági tagok mindegyikének mérnöki végzettsége van. A bíráló bizottság 4 igen és 1 nem 
szavazattal azt javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az ALPINE Hungária Építő Kft-nek az 
ajánlatát nyilvánítsa érvényesnek a tisztelt Képviselő-testület, és ennek megfelelően a határozati 
javaslat  a./  alternatívájában  szereplő  3.  pontban  meghatározottak  szerint  nyilvánítsa 
eredményesnek az eljárást és hirdesse ki a november 10-én lévő eredményhirdetési eljárásban az 
ALPINE Hungária  Kft-t  az  eljárás  nyertes  ajánlattevőjének.  A Magyar  Közút  Nonprofit  Zrt. 



képviselője  az  egyetlen  delegált,  aki  nemmel  szavazott  az  eljárásban.  Az  eljárási  kérdés, 
amelyben nem értett egyet a négy tag a Magyar Közút képviselőjével az az, hogy a közbeszerzési 
eljárásban ki  kell  küldeni  egy úgynevezett  ajánlati  dokumentációt,  amelynek része kell,  hogy 
legyen a terveken, illetve sok más hasonló dokumentumon kívül egy úgynevezett költségvetési 
kiírás.  A költségvetési  kiírásban a  tervezők rosszul  adtak meg bizonyos  méretmennyiségeket, 
amelyeket  az  ajánlattevő  észlelt  és  megfelelően  korrigálta,  ami  azt  jeleni,  hogy  duplán 
szerepeltek benne bizonyos tételek. Elnézték ezt, néhány milliós tétel volt és a Magyar Közút 
álláspontja  az,  hogy ha bármilyen  módon hozzányúl  az  ajánlattevő  a  költségvetési  kiíráshoz, 
akkor  érvénytelennek  kell  tekinteti  az  ajánlatát.  A  közbeszerzési  szakértő  illetőleg  az 
önkormányzat képviselői is azt állapították meg, hogy miután több döntőbizottsági határozatot is 
találtunk  erre  vonatkozóan,  hogy  ez  az  ajánlattevőnek  nem  hogy  joga,  hanem  kötelessége 
megtenni,  hiszen  egy  későbbi  eljárásban  ez  problémát  szülhet,  ha  esetleg  pótmunka  igényt 
támaszt ezzel kapcsolatosan. Nekünk megalapozott álláspontunk az, hogy érvényes az ajánlat és 
ennek megfelelően a tisztelt Képviselő-testület meg fogja tudni hozni a döntését.

Dr. Tiba István polgármester: Ezek után kíván-e valaki hozzászólni az előterjesztéshez?

Varga  László: A  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottság  tárgyalta  az 
előterjesztést, az aljegyző úr ott is elmondta az észrevételeit. Mivel mind a fedezeti rész megvan a 
beruházás többletköltségéhez, illetve gyakorlatilag senki nem tudja megmondani, hogy egy újra 
pályáztatásnál  is  esetleg  áremelés,  stb.  miatt  nem  kerülne-e  még  többe  ez  a  dolog,  mi  is 
egyhangúan 6 igen szavazattal az a./ alternatíva elfogadását javasoljuk. 

Dr. Tiba István polgármester: Kiegészítésként annyit szeretnék elmondani, hogy ez a plusz 29 
millió forint a belvíz elvezető ároknak a kialakítási költségét foglalja magában, tekintettel arra, 
hogy ilyen  útépítéses  és  kerékpárút  építéses  pályázatoknál  a  pályázati  értéknek 10%-át  lehet 
infrastruktúra kialakítására fordítani. Miután infrastruktúrát jelent a villanyoszlopok áthelyezése 
és a kialakítása is, ezt a keretet már kimerítettük és amennyiben ezt túllépjük, akkor a pályázatot 
visszavonják. Ez azért van így uniós pályázatoknál, hogy ne lehessen infrastruktúra fejlesztéseket 
útépítések  mögé  bújtatni.  Ezt  a  kerékpárutat  szeretnénk  megvalósítani,  azonban  az  balgaság 
lenne, hogy egyúttal a belvízelvezető rendszert nem tennénk rendbe ezen a szakaszon. Ez a 29 
millió forint többletköltség oka. További hozzászólásra nem látok igényt. Egy módosítás lenne 
még, a 4. sz. határozati javaslati pontban a határidő 2010. december 2-a. Ki az, aki egyetért a 
határozati javaslat a./ alternatívájával? 

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal meghozta az alábbi 
határozatot: 

296/2010. (XI. 03.) számú határozat
            

 „Balmazújváros kerékpárforgalmi hálózat fejlesztése” elnevezésű 
(ÉAOP-3.1.3/A-09-2009-0024) pályázat építési kivitelezési munkálatainak 

beszerzésére irányuló közbeszerzési eljárás ajánlati szakasza eredményének 
megállapítása tárgyában

1.
Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi  önkormányzatokról szóló 
1990.  évi  LXV.  törvény  80.  §  (1)  bekezdése  alapján  –  figyelemmel  Balmazújváros  Város 
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Önkormányzata  közbeszerzési  szabályzatára  -  úgy  határoz,  hogy  a  „Balmazújváros 
kerékpárforgalmi hálózat fejlesztése” elnevezésű (ÉAOP-3.1.3/A-09-2009-0024) pályázat építési 
kivitelezési  munkálatainak  beszerzésére irányuló közbeszerzési  eljárásban  az  ajánlati  szakasz 
eredményeként az ALPINE Hungária Építő Kft. (1117 Budapest, Fehérvári út 50-52.) társaság 
ajánlatát érvényesnek nyilvánítja.

2.
Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi  önkormányzatokról szóló 
1990.  évi  LXV.  törvény  80.  §  (1)  bekezdése  alapján  úgy  határoz,  hogy  a  „Balmazújváros 
kerékpárforgalmi hálózat fejlesztése” elnevezésű (ÉAOP-3.1.3/A-09-2009-0024)  pályázathoz – 
tekintettel a lefolytatott építési beruházás részre vonatkozó közbeszerzési eljárásra – a korábban 
már biztosított önerőn felül (11.661.844,-Ft) további bruttó 29.422.897,-Ft összegű többletforrást 
biztosít  a  2010.  évi  költségvetés  terhére  oly  módon,  hogy  a  Bölcsőde  bővítés  és  felújítás 
Balmazújvároson  elnevezésű  pályázat  pályázati  támogatásából  eddig  befolyt  –  és  az 
Önkormányzat  által  a  169/2010.  (VI.23.)  számú  határozattal  ideiglenes  átcsoportosított  és 
megelőlegezett - bruttó 30.850.613,-Ft összeget az alábbiak szerint kívánja felhasználni:

- bruttó 29.422.897,-Ft összeget a tárgyi beruházás többlet önerejeként biztosítja,
- a fennmaradó bruttó 1.427.716,-Ft összeget fejlesztési céltartalékba helyezi.

3.
Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi  önkormányzatokról szóló 
1990.  évi  LXV.  törvény  80.  §  (1)  bekezdése  alapján  –  figyelemmel  Balmazújváros  Város 
Önkormányzata  közbeszerzési  szabályzatára  -  úgy  határoz,  hogy  a  „Balmazújváros 
kerékpárforgalmi hálózat fejlesztése” elnevezésű (ÉAOP-3.1.3/A-09-2009-0024) pályázat építési 
kivitelezési  munkálatainak  beszerzésére irányuló közbeszerzési  eljárásban  az  ajánlati  szakasz 
eredményeként  az  eljárás  nyertes  ajánlattevőjének  az  ALPINE  Hungária  Építő  Kft.  (1117 
Budapest, Fehérvári út 50-52.) társaságot hirdeti ki az alábbi szerződéses feltételekkel:

a) Teljesítési határidő: 132 nap (munkaterület átadás-átvételétől számítva),

b) Minőségterv: az ajánlatban megtalálható részletesen,

c) Egyösszegű bruttó ajánlati ár: nettó 183.338.358 HUF+25 % ÁFA (45.834.590 HUF), azaz 
bruttó 229.172.948 HUF,

c1) amely összegből az Önkormányzattal kapcsolatos beruházási rész: nettó 166.341.002 
HUF+25 % ÁFA (41.585.251 HUF), azaz bruttó 207.926.253 HUF,
c2) amely összegből a Magyar Közút Nonprofit Zrt. társasággal kapcsolatos beruházási 
rész: nettó 16.997.356 HUF+25 % ÁFA (4.249.339 HUF), azaz bruttó 21.246.695 HUF,

d) Többlet (a kötelező 1 évhez képest) jótállási idő (évben): 0 év (csak a kötelező 1 év).

4.
Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a helyi  önkormányzatokról szóló 
1990.  évi  LXV.  törvény  80.  §  (1)  bekezdése  alapján  –  figyelemmel  Balmazújváros  Város 
Önkormányzata közbeszerzési szabályzatára – felkéri a polgármestert és a jegyzőt, hogy a 3. pont 
szerinti határozatnak megfelelően az ALPINE Hungária Építő Kft. (1117 Budapest, Fehérvári út 
50-52.) társasággal a vonatkozó vállalkozási szerződést megkötni szíveskedjen.
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Határidő: 2010. december 02.
Felelős: polgármester, jegyző

2. napirend: Előterjesztés a Városháza B. épület földszintjén szükséges építőipari és 
villanyszerelési munkák végzéséről
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Dr. Tiba István polgármester: A B. épület földszintje a régi orvosi rendelő földszinti része, ahol 
az elmúlt időszakban a Családsegítő Szolgálat volt, akik átköltöztek a volt zeneiskola épületébe. 
Az így felszabadult  irodákon szükséges átalakításokat  végezni,  aminek a megtörténte  után az 
önkormányzat  ügyfélfogadását  és  az  ügyfélfogadáshoz  kapcsolódó  szolgáltatásokat  tudjuk 
színvonalasabbá  tenni.  Ehhez  azonban  szükség  van  az  előterjesztésben  szereplő  munkák 
elvégzésére.  Itt  gyakorlatilag  két  kivitelező  tevékenységére  van  szükség,  az  egyik  a 
Városgazdálkodási  Kft-nk,  a  másik  pedig  villanyszereléssel  foglalkozó  balmazújvárosi 
vállalkozásnak  az  igénybevétele.  Három balmazújvárosi  vállalkozótól  kértünk  ajánlatot,  és  a 
legkedvezőbb  ajánlatot  javasoljuk  elfogadásra  a  Képviselő-testületnek.  Az  előterjesztéssel 
kapcsolatban  kérdése  van-e  valakinek?  Vélemény,  hozzászólás?  Azt  még  elmondom,  hogy a 
Városgazdálkodási  Kft.  által  elvégzett  munkák  kizárólagosan  anyagköltséget  tartalmaznak, 
munkadíj  nem  szerepel  benne.  Az  építőipari  munkák  költségigénye  bruttó  558.213,-  Ft,  a 
villanyszerelési munkáké pedig bruttó 602.750,- Ft. Ennek megfelelően az összberuházási költség 
bruttó 1.161.000,- Ft. Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal meghozta az alábbi 
határozatot: 

297/2010. (XI. 03.) számú határozat
            

A Városháza B. épület földszintjén szükséges építőipari és villanyszerelési munkák 
végzéséről 

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  –  figyelemmel  a  helyi 
önkormányzatokról  szóló 1990. évi LXV. törvény 80.  § (1) bekezdésére – az önkormányzati 
tulajdonú Kossuth téri Városháza B. épület (régi orvosi épület) földszinti épületszárny felújítási 
munkák igényéről az alábbiakban határoz:

Az épületrész építőipari és villanyszerelési munkáira benyújtott legkedvezőbb ajánlatok alapján 
1.161.000,-  Ft  forrást  biztosít  a  2010.  évi  költségvetés  képviselői  tiszteletdíj  előirányzat 
maradványa terhére.

Felkéri  a  Képviselő-testület  a  polgármestert  és  a  Polgármesteri  Hivatal  jegyzőjét,  hogy  a 
szükséges munkálatokat az építőipari és villanyszerelési munkák tekintetében rendelje meg.

Határidő: 2010. november 5. és folyamatos 
Felelős: Dr. Tiba István polgármester

Dr. Veres Margit jegyző
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3. napirend: Előterjesztés a Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmű Zrt. rendkívüli 
közgyűlése tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Dr.  Tiba István polgármester: Az előterjesztésben szerepel,  hogy 2010.  november  10-én 9 
órára rendkívüli közgyűlést hívott össze a Vízmű Zrt. igazgatóságának elnöke, mely rendkívüli 
közgyűlésen  több  napirendi  pontot  kell  megtárgyalnia  az  újonnan  felálló  közgyűlésnek.  Az 
önkormányzati választásokat követően az első alkalom lesz a Vízmű Zrt. közgyűlésén, hogy az új 
delegáltak találkoznak és rögtön a cég életében igen fontos, stratégiai döntéseket kell hozniuk. 
Ennek  megfelelően  megkapta  önkormányzatunk  is  az  anyagot  és  ezen  anyagot  tártuk  a 
Képviselő-testület  elé, hogy egy közös döntést követően a testület  által  jóváhagyott  határozati 
javaslati  pontokat tudjam képviselni a Vízmű Zrt.  közgyűlésén. Hozzá kívánom tenni, hogy a 
Vízmű Zrt-vel - akik nem tudnák - született egy megállapodásunk ez év tavaszán, melyben az 
előző Képviselő-testület,  amelyből  most kilencen ülünk itt  a Képviselő-testületben,  elérte  azt, 
hogy  a  városunk  számára  járó  400  millió  forintos  tartozást  a  Vízmű  Zrt.  elismerte  és 
kötelezettséget  vállalt  arra,  hogy  ezt  visszafizeti.  Ebből  az  összegből  200  millió  forintnak  a 
visszafizetése történt meg, azonban a megállapodásunk magában foglalta azt, hogy a fennmaradó 
199 millió  forint  visszafizetését  a  következő két  évben negyedéves  törlesztéssel  fizeti  meg a 
Vízmű  Zrt.  kamatokkal,  azonban  ennek  a  szerződésnek  feltétele  volt  az,  hogy  az 
önkormányzatunk Képviselő-testülete számára egy bankgaranciát csatol be, amelyben biztosítva 
látjuk azt, hogy a pénzt a két év ellenére is kamatokkal visszakapjuk. Az eltelt időszakban ezt a 
bankgaranciát már be kellett volna mutatnia a Vízmű Zrt. vezetésének. Itt volt a vezérigazgató úr 
tárgyalni a jegyző asszonnyal és velem, ahol rákérdeztünk erre a bankgaranciára. Akkor jelezte, 
hogy ezt nem tudták még beszerezni, mivel a Vízmű Zrt. számlavezető pénzintézete ragaszkodna 
kezességvállaláshoz. A kezességvállalásra a Debreceni Vízmű Zrt.-t képzelték el, ezt azonban a 
Vízmű  Zrt.  közgyűlése  a  legutóbbi  együttes  ülésen  nem  támogatta.  Ezek  után  kérte  a 
vezérigazgató  úr  levélben,  hogy  a  Képviselő-testületünk  tekintsen  el  a  garancia  kérésétől, 
illetőleg ezután jelezte számunkra, hogy amennyiben nem tekintünk el, esetleg elképzelhetőnek 
tart egy olyan megoldást, hogy a Vízmű Zrt. központi működtetői vagyonába tartozó Hétvezér 
utcai  ingatlanra  jegyeztessünk  be  egy  zálogjogot.  Ezt  azonban  írásban  nem  küldte  meg  a 
Képviselő-testületnek.  Az  én  javaslatom  az,  hogy  a  garancia  vállalásától  semmiképpen  ne 
tekintsünk el.  Miután  szerződésünknek része  volt,  hogy ezt  a  garanciát  már  be  kellett  volna 
mutatnia a Vízmű Zrt. igazgatóságának és ez nem történt meg, másrészt az sem történt meg, ami 
az egész megállapodásunk kiindulópontja volt, hogy visszakapjuk a vízmű vagyonunkat, éppen 
ezért  szerepel  az  előterjesztésben  az  a  határozati  javaslat,  amit  megkaptak  a  képviselők,  és 
amelyben  arra  kérem a Képviselő-testület  tagjait,  hogy hatalmazzák fel  a  polgármestert  arra, 
hogy egyrészt újra tárgyaljon a Vízmű Zrt.-vel, hogyan kívánja biztosítani a további közel 200 
millió forintnak a visszafizetését,  milyen garanciát  kíván ehhez adni. Illetve amennyiben nem 
születik megállapodás,  akkor valamilyen más szolgáltatóval is felvehessük a kapcsolatot,  ahol 
természetesen megint csak alapkövetelményünk, hogy a vagyonunkkal mi rendelkezhessünk és 
üzemeltetésre, amennyiben kedvező ajánlatot találunk, ami magában foglalja ennek a 200 millió 
forintnak  a  városunk  számára  történő  megtérítését  is,  akkor  erről  tájékoztatva,  a  Képviselő-
testület  majd döntést  hozzon. Ez az egyik  határozati  javaslati  pontunk. A többi  pedig,  ahogy 
látják  a  képviselő  hölgyek  és  urak,  a  különböző  közgyűlési  határozati  javaslati  pontokról 
kialakítandó  saját  álláspontunk.  Az  előterjesztéssel  kapcsolatban  kérdése  van-e  valakinek? 
Vélemény, hozzászólás?
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Varga  László: A  Pénzügyi,  Mezőgazdasági  és  Környezetvédelmi  Bizottság  tárgyalta  az 
előterjesztést és ugyanezen logika alapján a bizottságunk 5 igen és 1 tartózkodás mellett minden 
pontban a b./ alternatívát javasolja elfogadásra.

Dr.  Tiba  István  polgármester:  Egy  kiegészítésem lenne,  amit  elmondtam,  tehát  az  eredeti 
előterjesztésben 5 határozati javaslati pontunk van, illetve most megkaptak a képviselők egy 6. 
pontot is, amiről a bizottság nem tárgyalt, az ebben foglalt alternatívát kérném, hogy fogadja el a 
Képviselő-testület,  amelyben az előbb általam elmondottakra hatalmazza fel a polgármestert  a 
testület.  Szavazzunk  először  a  bizottság  által  támogatott  5  határozati  javaslati  pont  b./ 
alternatívájáról. Ki az, aki ezzel egyetért?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal meghozta az alábbi 
határozatot: 

298/2010. (XI. 03.) számú határozat
            

Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmű Zrt. rendkívüli közgyűlése tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
LXV. törvény 80 § (1)  bekezdésében biztosított  jogkörében eljárva a  részvénytársaság  2010. 
november  10.  napjára  összehívott  rendkívüli  közgyűlésének  napirendjével  összefüggésben  az 
alábbi döntéseket hozza:

1. Balmazújváros Város Önkormányzata nem kíván eltekinteni a Vízmű Zrt. 199.341.250.- 
forint  összegű  tartozását  biztosító  bankgarancia  nyújtására  vonatkozó  biztosíték  adási 
kötelezettség kikötésétől, tekintettel arra, hogy akkor nem látja biztosítottnak követelése 
megtérülését. Ugyanakkor felkéri Dr. Tiba István polgármestert, hogy tárgyaljon a Vízmű 
Zrt. vezetésével arról, hogy a követelés biztosítására milyen más biztosítékot tud nyújtani. 

2. Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  nem  fogadja  el  a  Stratégiai 
Tervben foglaltakat.

3. Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  nem  fogadja  el  a 
Közszolgáltatási szerződés-tervezetet.

4. Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete nem fogadja el a díjszabályzat 
tervezetét. 

5. Balmazújváros Város Önkormányzat  Képviselő-testülete nem támogatja az alapszabály 
jelen előterjesztés mellékletét képező alapszabály módosításokat.

A Képviselő-testület felkéri Dr. Tiba István polgármestert, hogy döntését a Vízmű Zrt. rendkívüli 
közgyűlésén képviselje. 

Határidő: 2010. november 10.
Felelős: Dr. Tiba István polgármester
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Dr.  Tiba  István  polgármester: Ki  az,  aki  egyetért  a  6.  sz.  határozati  javaslati  pont 
alternatívájával?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal meghozta az alábbi 
határozatot: 

299/2010. (XI. 03.) számú határozat
            

Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmű Zrt. rendkívüli közgyűlése tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokról szóló 1990. 
évi LXV. törvény 80. § (1) bekezdésében biztosított jogkörében eljárva – tekintettel arra, hogy a 
Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmű Zrt. a mai napig sem tudta bemutatni az önkormányzat és 
a Vízmű Zrt. között 2010. április 8-án létrejött megállapodás IV. 1. pontja szerinti bankgaranciát 
– felkéri  a polgármestert  arra,  hogy tárgyaljon a Vízmű Zrt.  vezérigazgatójával  arról,  hogy a 
megállapodás  érvénytelensége  miatt  közös  megegyezéssel  kerüljön  megszűntetésre  a 
megállapodás.  Amennyiben  közös  megegyezéssel  nem sikerül  a  megállapodást  megszűntetni, 
úgy vizsgálja meg a polgármester annak a lehetőségét érvénytelenségre hivatkozással,  hogyan 
lehet e szerződést felbontani, és azt terjessze a Képviselő-testület elé. 

A Képviselő-testület megállapítja, hogy a Vízmű Zrt. két okból sem tett eleget e szerződésben 
foglaltaknak, ugyanis a megállapodás 4.1 pontja szerinti bankgaranciát  bemutatni nem tudta a 
Képviselő-testület  számára  elfogadás  céljából,  illetve  Balmazújváros  Város  Önkormányzata 
részére sem tudta a közművagyon tulajdonba adását megvalósítani. 

A Képviselő-testület  felkéri  a polgármestert  arra is,  hogy a megállapodás  szerint  fennmaradó 
199.341.251,-Ft  összegű  követelés  teljesítésére  egyéb  megoldást  keressen  és  a  követelés 
behajtásra érdekében tárgyalásokat folytasson. 

Határidő: 2010. november 30.
Felelős: Dr. Tiba István polgármester

4. napirend: Előterjesztés a Halomalja Kft. tartozásrendezése tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Dr.  Tiba  István  polgármester: Az  előterjesztéssel  kapcsolatban  kérdése  van-e  valakinek? 
Vélemény, hozzászólás? Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen, 2 nem szavazattal meghozta az 
alábbi határozatot: 

300/2010. (XI. 03.) számú határozat
            

A Halomalja Kft. tartozásrendezése tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  –  a  helyi  önkormányzatokról  szóló 
1990. évi LXV. törvény 77. § (1) bekezdése alapján az önkormányzat  2010. évi költségvetés 
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zárolt  előirányzata  terhére biztosít  7.896.856,- Ft-ot a Halomalja  Kft.  KITE Zrt.  felé fennálló 
tartozás rendezése érdekében.
A  Képviselő-testület  felkéri  Dr.  Tiba  István  polgármestert  és  Dr.  Veres  Margit  jegyzőt  a 
szükséges intézkedések megtételére.

Határidő: 2010. november 15.
Felelős:     Dr. Tiba István polgármester

      Dr. Veres Margit jegyző

5. napirend: Előterjesztés a 293/2010. (X. 21.) számú határozat kijavítása tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Dr. Tiba István polgármester: A 293/2010.  (X. 21.)  sz.  határozatban egy elírás történt,  ezt 
korrigálja most a Képviselő-testületünk, hogy törvényes legyen a kötelezettségvállalásunk. Az 
előterjesztéssel  kapcsolatban  kérdése  van-e  valakinek?  Vélemény,  hozzászólás?  Ki  az,  aki 
egyetért a határozati javaslattal?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal meghozta az alábbi 
határozatot: 

301/2010. (XI. 03.) számú határozat
            

A 293/2010. (X. 21.) számú határozat kijavítása tárgyában

Balmazújváros Város Önkormányzatának Képviselő-testülete – a helyi önkormányzatokról szóló 
1990.  évi  LXV.  törvény  80.  §  (1)  bekezdése  alapján  –  a  város  északi  belterületi  részének 
belvízmentesítése,  a  Virágoskúti  csatorna  belterületi  szakaszának  kotrása  érdekében  hozott 
293/2010. (X. 21.) számú határozatának II. pontját az alábbiakban módosítja:

A Virágoskúti  csatornát keresztező Túzok utca helyett  ténylegesen a munkálatokban a Hímes 
utca érintett, ezért az utca elnevezést a határozatban ezen utcára szükséges kijavítani. A határozat 
további pontjai változatlanul maradnak.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Veres Margit jegyző

6. napirend: Előterjesztés a Sporttér utcai régi sportcsarnok nyílászárók felújítása 
tárgyában
Előterjesztő: Dr. Tiba István polgármester

Dr. Tiba István polgármester: Megint csak arról kell tájékoztatni a Képviselő-testület tagjait, 
hogy  akik  szoktak  kinn  járni  a  sporttéren,  azok  tudják,  hogy  milyen  állapotban  vannak  a 
tornaterem és az öltözők nyílászárói, egy nagyobb csapadék esetén folyik be a víz a falon. Ezért 
nem tűr halasztást a továbbiakban, hogy ezt a kérdést megpróbáljuk orvosolni, annál is inkább, 
mert  sajnos  pályázati  lehetőség  erre  nincs.  Megfelelően  az  eddigi  gyakorlatunknak,  három 
balmazújvárosi  vállalkozástól  kértünk  árajánlatot  ezeknek  a  munkáknak  az  elvégzésére  és  a 
nyílászárók lezárásra. Ennek megfelelően javasoljuk a Képviselő-testületnek, hogy a három közül 
a KRISZTO-FA Kft.-t válassza ki, tekintettel, hogy a legkedvezőbb árat a három közül ők adták. 
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Az  előterjesztéssel  kapcsolatban  kérdése  van-e  valakinek?  Vélemény,  hozzászólás?  Annyit 
tennék  még  hozzá,  hogy  Emődi  Sándor  osztályvezető  úr  megkérdezte  a  kivitelezőket,  hogy 
mikorra  tudják  elkészíteni  ezt  a  munkát,  amelyre  azt  a  választ  kapta,  hogy  még  az  idén 
megtörténik  a  nyílászárók  cseréje,  amennyiben  a  Képviselő-testületünk  erre  döntést  hoz.  Az 
önkormányzat forrásában pedig a Vízmű által első ütemben megfizetett 100 millió forintból van 
még annyi összegünk, hogy ezt meg tudjuk oldani. Ki az, aki egyetért a határozati javaslattal?

Balmazújváros Város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal meghozta az alábbi 
határozatot: 

302/2010. (XI. 03.) számú határozat
            

A Sporttér utcai régi sportcsarnok nyílászárók felújítása tárgyában

Balmazújváros  Város  Önkormányzatának  Képviselő-testülete  –  figyelemmel  a  helyi 
önkormányzatokról  szóló 1990. évi LXV. törvény 80 §.  (1) bekezdésére – az önkormányzati 
tulajdonú,  Balmazújváros,  Sporttér  utcai  régi  sportcsarnok  szociális  és  öltöző  helyiségek, 
valamint a csarnok épület elavult fémszerkezetű nyílászáró cseréiről az alábbiakban határoz.

Az épület külső határoló nyílászárók felújítására a benyújtott árajánlatok alapján – figyelembe 
véve  a  legkedvezőbb  árajánlatot  -  azonos  műszaki  tartalomra,  faszerkezetű  nyílászárók 
cseréjére a 2010. évi költségvetésében a Hajdú-Bihari Önkormányzatok Vízmű Zrt. által első 
ütemben  kifizetett  100.000  eFt  terhére  bruttó  5.375  eFt  forrást  biztosít.  A  nyílászárók 
cseréjére  vonatkozóan  a  Képviselő-testület  a  faanyagú  épületszerkezet  kivitelezése  a 
KRISZTO-FA Kft. balmazújvárosi székhelyű vállalkozót választja ki.

Felhatalmazza  a  Képviselő-testület  Dr.  Tiba  István  polgármestert  a  vállalkozási  szerződés 
megkötésére,  felkéri  továbbá  a  Polgármesteri  Hivatal  jegyzőjét  a  kivitelezéshez  szükséges 
intézkedések megtételére.

Határidő: 2010. november 04. és folyamatos
Felelős:   Dr. Tiba István polgármester
                Dr. Veres Margit jegyző

Dr. Tiba István polgármester: Testületi ülésünk nyilvános része véget ért, zárt ülésen folytatjuk 
tevékenységünket.

K.m.f.

Dr. Tiba István       Dr. Veres Margit
 polgármester   jegyző

Szarvas Zsuzsa
jegyzőkönyvvezető
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